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 ZAPISNIK 
 
sa   11. sjednice Gradskog vijeća Grada Trogira održane dana 13. prosinca 2022.g. (utorak)  
u 13:00 sati u gradskoj vijećnici – zgrada Kneževa dvora – Trg Ivana Pavla II 1  
 
Sjednici su nazočni: 1.) Predsjednik Gradskog vijeća Grada Trogira – Toni Zulim ;  2.) Nives 
Karanušić; 3.)Vesna Japundžić; 4.)Anka Zelalija; 5.)Luka Rožić; 6.) Frane Žižak 7.) Mario Juranović, 
8.) Ivan Tironi-drugi potpredsjednik ; 9.) Tonći Barada; 10. )Vedran Rožić; 11.) Anto Bilić; 12.) Ivan 
Šustić; 13.) Goran Piteša-prvi potpredsjednik ; 14.)  Mateo Šćurla  
 
Odsutni vijećnik: Siniša Stojan  
 
Sjednici su nazočni i: gradonačelnik Ante Bilić, zamjenik gradonačelnika Viktor Novak, , privremeni 
pročelnici  Sanja Alajbeg, Ruža Kovačević Bilić, Dujo Odžak, zamjenice pročelnika Marina Geić i 
Dijana Bojić , direktor Trogir holdinga Danijel Kukoč, predsjednica Savjeta Mladih Grada Trogira Dora 
Maravić te predstavnici medija i tiska. 
 
Sjednici je nazočno 14 vijećnika. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim  otvara 11. sjednicu Gradskog vijeća Grada Trogira sa   
satom vijećničkih pitanja  vijećnika Ivan Šustić: kad smo već u nogometnom raspoloženju, pogotovo 
gradonačelnik, imam onda jedno pitanje za njega, koje je poprilično usko vezano u temu nogometa. 
Pitanje se odnosi na izgradnju nogometnog kampa HNK Hajduk Split na području Divulja. Nešto u tom 
smjeru je već pitao i gospodin Bilić, vijećnik HDZ-a na sjednici u osmom mjesecu. Tada ste mu 
odgovorili kako čekate da se riješi pitanje dvije parcele, što bi trebalo biti riješeno kroz deveti mjesec, 
pa me zanima da li je to riješeno? I onda ste rekli kako i dalje sve ide u smjeru izgradnje kampa. Mene 
brinu dvije stvari u toj priči. Ona prva je vezana uz sami Hajduk, odnosno vijesti koje su se pojavile u 
posljednjih nekoliko mjeseci. Jedna od njih je da su se predstavnici Hajduka, sastali sa gradonačelnikom 
Puljkom,  dogradonačelnikom Ivoševićem i da su dogovorili obnovu staroga placa. Strateški projekt u 
kojem bi Hajduk kao nogometni klub, trebao biti i strateški partner. Točno tako je napisano, vjerujem 
da  bi to značilo i financijsko sudjelovanje. Sad dok ta činjenica sama po sebi ne znači da Hajduk 
automatski odustaje od nogometnog kampa na Divuljama. Ona je svakako otežava. I onda smo prije 
nešto više od mjesec dana vidjeli da se naveliko spominje i renovacija Poljuda , što u kontekstu kampa 
još i bitnije, i pomoćnih nogometnih terena, popratnih sadržaja na tim pomoćnim terenima. Popratni 
sadržaja kao što su ambulante, uredi, doping prostorije i ostale prateće i tehničke prostorije. Mislim da 
je tim izgradnja kampa na Divuljama, dovedena pod upitnikom, budući da svi znamo koliko takvi 
projekti koštaju. Pitanje je koliko je realno da se gradi i na starom placu i Poljud i kamp na Divuljama. 
E sad zašto se Hajduk umjesto Divulja odlučio za gradnju ovoga na starom placu i ovoga oko Poljuda. 
Možda ima jedan razlog, još bitniji, ne samo taj financijski. A taj razlog je, meni barem izgleda tako u 
cijeloj ovoj priči, jest da je otpočetka rađen kao da rade krčmu bez krčmara. Naime, Grad je  potpisao 
sporazum sa Hajdukom bez da je prethodno uredio odnose sa MORH-om, koji je vlasnik tog zemljišta. 
I koji je trenutno po važećem ugovoru iz 2007. godine, na izgradnji i na investiciji ovlastio samo i izričito 
Grad Trogir, bez mogućnosti prijenosa prava građenja i bez prijenosa svojstva investitora  na bilo koju 



treću osobu. Koliko mi je poznato vi ste prošle godine gradonačelniče u 9 mjesecu uputili prijedlog 
izmjena novog ugovora između MORH-a i Grada Trogira kojim bi se prijenos na treću osobu omogućio, 
ali isti nije i po svemu sudeći i neće biti potpisan od strane MORH-a. pa time svaka mogućnost izgradnje 
nogometnog kampa od strane Hajduka i uz njihovu najbolju volju pada u vodu. U tom istom prijedlogu 
sporazuma koji ste poslali MORH-u stoji slijedeće: „radi  izbjegavanja dvojbi stranke suglasno utvrđuju 
da  je dopuštena i svaka daljnja izgradnja na zemljištu na kojem je zasnovano pravo građenja, izvan one 
zasnovane urbanističkim planom uređenja iz članka 2. ovog sporazuma. „ Mene zanima, zašto se uopće 
ovo mislilo da će MORH potpisati ovaj sporazum prema kojem bi se danas sutra , ako Hajduk odustane, 
a po svem sudeći hoće, dozvolilo nekom  unaprijed nepoznatom investitoru i graditelju graditi na tako 
sigurnosnoj i općenitoj vrijednoj lokaciji kao što je  najveća neposredna blizina vojarne i zračne luke. 
Pogotovo kada navodite u tom sporazum ovaj dio koji sam upravo pročitao, a to je da je moguća svaka 
daljnja izgradnja, čak i ona izvan one zasnovane urbanističkim planom uređenja. S obzirom na sve 
prethodno navedeno i na ovoliki protek vremena. Posjetio bih Vas da smo Divulje 2007 godine, dobili 
na rok  od 20 godina, znači još samo do 2032. godine. ostalo je još samo 9 godina. Što će Grad napraviti 
da iskoristimo, da napravimo to na najbolji mogući način i da nam još jedna prilika ne prođe ispred nosa.  
Drugo pitanje bih počeo sa jednom izjavom. „ Ovo su fritule, one koštaju 20 kn, to je trošak materijala 
2-3kn, trošak rada 2-3kn, ostali trošak koji uključuje potrošni materijal i kućicu koji plaća koncesionar 
Gradu, također 2-3kn, a 10kn je trošak korupcije. 10kn na svake fritule umjesto u gradskoj blagajni 
završi u džepu interesnih skupina povezanih sa gradonačelnikom“.  Riječi su to zagrebačkih SDP-ovaca 
koji su ovo 2019.godine rekli gradonačelniku Bandiću. Mi možemo primijetiti neku razliku gdje 
koncesionar ipak nešto plaćao Zagrebu, a u Trogiru sve dobije besplatno bez dodatnih stotina tisuća 
kuna. Nedavno je bila najavna konferencija  za Zimsku adventuru u Salonu grada na kojoj su govorili 
zamjenik gradonačelnika Viktor Novak i predsjednik turističke zajednice Marin Piveta, a na toj 
konferenciji nije bio organizator. Iako u javnom pozivu za izbor organizatora jasno naglašeno. 
Ponavljam u javnom pozivu jasno je naglašeno tko dobije organizaciju, dužan sudjelovati na najavne 
press konferencije. Ne znam čemu tajanstvenost pa evo molim da mi se referirate i na ovaj dio takozvane 
transparentnosti. Nadalje na konferenciji ste gospodine Novak istaknuli kako je Grad  potrošio 
200.000,00kn , pa postavljam pitanje zašto je Grad uložio  više od onih 100.000,00kn plus novogodišnji 
koncert na koji se obvezao u javnom pozivu? Jeli istina da Grad pokriva dio dječjeg programa, iako je 
to bio dužan organizator. Nadalje u javnom pozivu se od organizatora tražilo da prigodno ukrasi prostor, 
plati tisak promotivnih materijala i različite vrste oglašavanja te WC kabine. Možete li mi potvrditi da 
je organizator sve to platio, odnosno da ove stavke nisu išle na trošak Grada?  I zaključno u javnom 
pozivu propisano je trajanje manifestacije od 02.12. do 02.01.2023. na temelju čega, kakvog natječaja, 
poziva ili drugog akta je organiziran, a  gradski mediji su to prenijeli, 01.12. dan prije službenog početka 
World cup corner  , odnosno prijenos utakmice koje su radile kućice na trgu? Zanima me  na temelju 
kojeg akta je to  dopušteno? 
 
Gradonačelnik Ante Bilić : Što se tiče prvog pitanja, pitanje je bilo poprilično opsežno, tako da ćemo 
pripremiti jedan pisani odgovor na Vaš upit, jer stvarno sad ne raspolažem svim potrebnim   
informacijama za odgovorit na sva pitanja koja ste postavili.   
 
Vijećnik Ivan Šustić: Pitanje je bilo što Grad s tim područjem namjerava učiniti s obzirom da traje još 
samo 9 godina? 
 
Gradonačelnik Ante Bilić: Dobit ćete pisani odgovor. 
  
Zamjenik gradonačelnika Viktor Novak: Drugo pitanje je isto imalo jedno 5-6 pitanja, dosta pitanja 
je bilo za direktora Turističke zajednice, Ja mogu možda samo odgovoriti na ovo prvi dio pitanja što je 
bilo na press konferenciji. Zašto se nije pojavio nitko od organizatora , ja mislim da su bili odsutni, da 
su bili na putu. Tako da smo predstavili program direktor Turističke zajednice i ja. Je istina je,  da će 
Grad odnosno Turistička zajednica potrošiti negdje oko 200.000,00kn, hoće li to biti nekih 10.000kn  
gori ili doli to sad nisam siguran. Uglavnom Grad odnosno Turistička zajednica sufinancira adventuru 
sa 100.000,00kn te sudjeljuje u organizaciji Nove godine , tu su još neki troškovi, montaža kućica, bina 
i ostalo. To ništa nije sporno , to je pisalo u natječaju i to smo više puta ponovili. Na sva ova druga 
pitanja ćemo zamoliti direktora Turističke zajednice da odgovori. Također i struja u to ulazi.  



 
Vijećnik Ivan Šustić: Prvo pitanje sam postavio jer mislim da je moja bojazan da ćemo ostati bez tog 
područja, budući da je ostalo samo malo godina. Smatram kako bi to bila izrazito loša stvar za nas. 
MORH čak prema ugovoru iz 2007. godine ima pravo jednostrano  raskinuti ugovor , ako izgradnja ne 
počne u roku od godine dana, što je naravno odavno prošlo. Oni u svakom trenutku imaju pravo 
jednokratno raskinuće ugovora i čak u ugovoru stoji da Grad Trogir nema u tom slučaju prava potraživati  
naknadu štete iz bilo kojih osnova. Velika je to stvar i za to apeliram da se to riješi. Hoće li se naći neka 
druga namjera, hoće li se naći neki drugi investitor u suradnji sa MORH-om ili hoće li se dogovoriti sa 
Hajdukom i da se onda u to krene, ali onda urediti taj novi ugovor sa MORH-om. Kako god , šta god 
samo da se jednom pokrenu stvari sa mrtve točke. Što se tiče Adventa može, radujem se odgovoru 
pogotovo vezano za 01.12. produkcija koncerata koliko ja vidim  je na najnižim razinama sada, bina 
nije kvalitetno osvijetljena, zvučnik stoji na gajbi od Coca cole, trg je zabarakiran suncobranima i 
pregradama , ne znam meni sve to nekako ne priliči ni slici našeg Unescco grada. Evo taman samo imali 
25 godina godišnjicu od kako smo primljeni u Unescco. Ja ne znam kako , ali po mom mišljenju uspjeli 
ste u godinu dana uništiti ono jedno za koje sam od rijetkih stvari koje sam  smatrao da je to dobro u 
vašem prošlom mandatu. 
 
Vijećnik Mateo Šćurla:  Pozivajući se na odgovor gradonačelnika na jednoj od prethodnih sjednica 
gdje građani znaju svoje pravne postupke,postavit ću pitanje Gradu Trogiru, pa neka odgovori tko smatra 
da je nadležan. Dakle, svojim mikro medijskim nastupima Most Trogir  je među ostalim nastupio sa 
jednom krilaticom  " Želimo doprinijeti da Grad Trogir postane boljim mjestom za život, ja bih dodao i 
suživot. Mirna i tolerantna sredina sa  velikim stupnjem povjerenja u građane i gradske vlasti i u 
administraciju.. Bitan je stupanj povjerenja svih građana što je još važnije i onih koji nisu birali ovu 
vlast. Nerazvrstane ceste su gorući problem. Lokalne ceste koje temeljem Zakona o cestama na prijedlog 
Grada postaju neotuđivo vlasništvo jedinice lokalne samouprave. Sve po Zakonu i to uopće nije sporno. 
Međutim pod određenim uvjetima građani čije se privatno vlasništvo izvlašćuje od strane jedinica 
lokalne samouprave temeljem istog zakona imaju pravo na naknadu od strane jedinice lokalne 
samouprave za svoje vlasništvo. Građani su s pravom osjetljivi na otimanje privatnog  vlasništva koje 
su mukotrpno stekli posebno u ovoj krizi. Postavlja se pitanje ustavnosti ovog Zakona o cestama. No to 
nije pitanje za ovu sjednicu. Ponaša li se Grad Trogir narodski rečeno „šibicarski“ time što prijedlog o 
uknjižbi izvjesi na oglasnu ploču Grada, bez da o tome pismeno obavijesti stvarne vlasnike predmetne 
nekretnine, do čega se može lako doći. Naravno Grad to ne mora. To više izgleda postupak zastrašivanja 
građana. Građani na adrese dobiju sudska rješenja na koje mogu izjaviti prigovor, što podrazumijeva 
angažiranje odvjetnika, eventualno  sudskih troškova. Dakle, neizvjesne troškove, što je teško dopustiti 
u današnjim uvjetima. Etički kodeks državnih službenika članak 10.  Državni službenik čitaj Grad Trogir 
je dužan u obavljanju  svoje službene dužnosti primjenjivati svoje  stručno znanje na način da građanima 
pomaže u ostvarivanju njihovih prava. Postupajući u skladu sa načelom ustavnosti, zakonitosti i zaštite 
javnog interesa.  Jedna pisana obavijest bi bila dovoljna. Svrha te obavijesti bi bila da Grad pomogne 
građanima u ostvarivanju njihova prava na eventualnu naknadu koju po Zakonu o cestama čl. 106 stavak 
2.,  a jačala bi povjerenje građana u gradsku administraciju. Možda postoji obavijest, ali samo za 
odabrane i to telefonski. Pitanje zašto Grad Trogir kad ima namjeru po Zakonu stupiti u vlasništvo i 
posjednik je u  vlasništvu građana ne pošalje na adrese stvarnih vlasnika uljudnu stručnu obavijest da to 
uopće namjerava napraviti i pomogne građanima u ostvarivanju njihovih prava,čitaj naknadu za 
izvlaštenu nekretninu, temeljem Zakona o izvlaštenju, Zakona o vlasništvu i Zakona o cestama ? Na 
posljednjoj 10. sjednici GV rekli ste  da će  se Prostorni plan izmijeniti zbog redefiniranja i 
zadovoljavanja gabarita. Što se konkretno izmjenjuje u trenutnoj izradi nacrta izmijeni i dopuni 
prostornog plana i hoće li prijedlog izmjena biti izmjena namjena prostora i javno savjetovanje o tom 
pitanju i hoćete li na tom savjetovanju pozvati građane preko lokalnih medija,  a ne samo preko službenih 
stranica grada?  
 
Gradonačelnik Ante Bilić: Prvo pitanje, ako sam dobro razumio se odnosilo na uknjižbu postojećih 
nerazvrstanih cesta, ne nekih kojih planiramo graditi. U katastar, odnosno zemljišnik, odnosno 
vlasništvo Grada, zna se što je propisano po Zakonu o cestama. I tim zakonom nije Gradu ostavljeno na 
izbor želi li on upisati cestu ili ne. Zakon kaže da sve ceste koje su do nekog datuma 2018. bile u javnoj 
upotrebi, znači da ih je koristilo više od jedan ili dva objekta su ceste koje su nerazvrstane i koje 



pripadaju Gradu. Obveza je Grada da provede njihov snimak i upis u katastar. Znači naša obveza po 
zakonu je da te ceste su sad zakonom nerazvrstane ceste, bilo da ih mi upišemo ili ne njihov snimak i da 
ih provedeno u katastar. To je defakto legalizacija komunalne infrastrukture. Znači nije nama ostavljeno 
na izbor da biramo koju ćemo cestu upisati a koju nećemo pa da građani daju svoje mišljenje. Nego sve 
one ceste koje su bile u upotrebi kao javne ceste, znači da je koristilo više od jednog objekta koji ima 
svoj priključak - privatni prilaz, su već po samo sili zakona već ceste. A onda je to dalje  obveza Grada 
i svih jls da provedu njihov snimak i ucrtavaju u katastar i zemljišnik. Pozivanje i ovo sve se odvija 
sukladno zakonu. Znači, i u javnim medijima. Znači na 220 km cesta koje smo snimili ima koliko tisuća 
upisanih posjednika i vlasnika. I na javnim izlaganjima koja su bila i ovdje u vijećnici, uvijek je bio veći 
broj sugrađana, tako da nije bilo nije se znalo. A i na kraju dobiju rješenje i imaju pravo žalbe. Tako da 
ne vidim tu problem. Mislim da smo snimili skoro sve, u ovoj godini imamo nešto malo eura, par tisuća 
jer smo snimili sve skoro ceste u gradu. Što se tiče izmjene i dopune prostornog plana. Naravno  sad je 
u tijeku izrade izmjena i teško je sad reći šta će se sve izmijenit, nisu predviđene sad neke velike izmjene 
ono što moramo predvidjeti proširenje deponija, ali naravno da će biti javni uvid, javno izlaganje, zadnji 
put… barem je to bilo uvijek dobro oglašeno  i razglašeno. Evo zadnje izlaganje smo čak napravili u 
kino, ovdje nismo jer nisu mogli stati svi građani koji su došli. Tako da će biti oglasi i u Slobodnoj 
Dalmaciji što nam je obveza i obavijesti na Gradskom radiju i to uopće nije sporno, ali predviđeno je 
usklađenje sa županijskim planom koji je u međuvremenu izmijenjen i stupio na snagu i neke izmijene 
koje su nam potrebne, evo tipa za deponiji koje bi uvrstili u prostorni plan. Nisu neke velike izmijene 
namijenjene raditi, nego više ove kako ih mi volimo zvati okolišne dozvole odnosno strateška procjena 
o utjecaja na okoliš. Tako da ja ne očekujem da će prije 5-6 mjeseca biti javni uvid.  
 
Vijećnik Mateo Šćurla: zahvaljujem gradonačelniku na odgovoru, međutim moje pitanje je bilo zašto 
Grad Trogir nije prilikom namjere da obavlja svoje zakonske dužnosti koje nisu sporne ne obavijesti 
građane pisanim putem i pomogne im u ostvarivanju njihova prava, eventualnu naknadu koja stručni 
ljudi trebaju znati. Nisam ja ovo čitao na googlu, već nego sam pričao sa stručnim osobama, imaju pravo 
na neku naknadu. Jer bar u odvjetničkim krugovima, vlasništvo se ne može otuđiti bez naknade. Nisam 
pravnik, ali toliko znam.  
 
Gradonačelnik Ante Bilić: Moram priznati da mi nije bas najjasnije pitanje kako Grad ne obavijesti. 
Znači u postupku snimka ceste, prije slanja na katastar, bude u vijećnici  izlaganje temeljem poziva 
putem javnih glasila. Nakon što se donesu rješenja svaki upisani do tada posjednik dobije to rješenje na 
kućnu adresu i od kada dobije to rješenje ima 15 dana pravo na žalbu i temeljem toga može ostvarivati 
sva svoja prava koja imaju. Ne znam koja bi i na koji način još dodatno obavještavati ljude.  
 
Vijećnica Nives Karanušić: molim informaciju o projektu rekonstrukciji ceste zapadnog ulaza u grad, 
od pazara do granice sa Segetom. Znamo da je nositelj projekta Županijska uprava za  ceste i bilo je 
najavljeno da će prošle godine biti i početi sa tim. Vidimo kako ni ove godine  nema ništa od toga. Pa 
molim gradonačelnika ako zna nešto više ili da dođe do prave informacije što se događa. Isto kako nama 
nema nogostupa u Plano tako i te rekonstrukcije ceste koja je nama jako važna, te treba nešto poduzeti.  
 
Gradonačelnik Ante Bilić: Prvo se mogu složiti s Vama da je apsolutno hitna i potrebna ta 
rekonstrukcija. Mi smo sa strane Grada odradili sve što su Županijske uprave za ceste od nas tražile. I 
pripremili dokumentaciju i ovdje bilo na vijeću potpisali sporazum od 8 milijona kuna.  Grad je uplatio 
tri milijuna kuna. U više navrata inzistirali na ovom odgovoru kad će raspisati natječaj za izvođača 
radova, što se nažalost još nije dogodilo. Zadnja informacija koju imamo je da su prijavili na 
sufinanciranje iz Nacionalnog plana otpornosti i da će uskoro raspisati javnu nabavu. To su zadnje 
informacije koje imamo od prije tjedan, dva dana, ali još nabava nije raspisano. Ali evo temeljem Vašeg 
upita ćemo službeno poslati jedan upit da se službeno očituju.  
 
Vijećnica Vesna Japundžić: U proračunu su predviđena sredstva za plan rekonstrukcije ceste i 
biciklističke staze u Arbaniji. Pa pitanje je kad možemo očekivati prezentaciju toga plana?  
 
Gradonačelnik Ante Bilić: U proračunu ove godine smo imali tu cestu, znamo da smo potpisali 
sporazum tu sa Hrvatskim cestama o zajedničkoj investiciji. Mi smo u međuvremenu  ugovorili izradu 



projektne dokumentacije. Napravljeni su geodetski elaborati i rok je projektantu nekih 6 mjeseci od 
potpisa ugovora, što je negdje krajem trećeg mjeseca. Tako da ja očekujem da ćemo neku radnu verziju 
imat projekta u veljači i tada bi napravili javnu prezentaciju tog projekta svim građanima Mastrinke i 
Arbanije, na koje bi eventualno mogli dati sugestije, dok je još projekt u izradi i u  radnoj verziji. Znači 
ja očekujem da ćemo i predvidjeli smo u idućoj godini značajna sredstva , imat i građevinsku dozvolu.  
 
Vijećnik Tonći Barada:  ja isto imam dva pitanja. Prvo pitanje se odnosi na odlaganje otpada koje sam 
postavio i na zadnjoj sjednici vijeća. Da se malo podsjetimo to je problem odlaganje otpada. Rekao sam 
da nije problem samo u Trogiru, već ga imaju i druge lokalne sredine. I sad smeta me, a smeta i nas svih 
što imamo nesavjesnih građana koji svoj otpad odlažu van spremnika, dakle ispred moloka. Svaki dan 
nam je sve veće i veće naslage otpada. I onda sam također postavio pitanje direktoru Trogir holdinga i 
ovog puta mu ga postavljam ga. Kako na koji način djelovati da bi se ovakve pojave koje imamo na neki 
način umanjile i kako bi svima nama bilo bolje. Dakle tada je bila najavljena edukacija za građane, jer 
najgore je ono ići sa nekim kaznama i tako dalje, ja nisam zagovornik toga. Ja sam zagovornik edukacije 
da se još jednom građanima na neki način građanima objasni, kako na koji način sve to treba pospremiti 
na najbolji način. Pa evo postavljam pitanje direktoru Trogir holdinga kada će početi edukacije za 
građane? Drugo pitanje ne znam kome bi ga postavio, a odnose se na divlje svinje na Drvenicima 
Velikom. Imali smo apel predsjednika mjesnog odbora i mještana Drvenika Velikog. Dakle razmnožile 
su se, veliki broj te divljači na otoku i rezultat toga je da se uništavaju poljoprivredne kulture, što nije 
dobro za same stanovnike u ovoj škrtoj zemlji , koji se bore da tu opstanu. I apeliram ovdje na svih da 
im se pomogne i pitam, ne znam tko mi to ovdje može odgovoriti kako im pomoći da se umanju ove 
štete?  
 
Direktor Trogir holdinga Danijel Kukoč: znači vezano za edukacije. Prva edukacija stanovništva 
vezano za odvajanje otpada, odnosno za samo odvajanje otpada trebala bi biti slijedeći tjedan 19.12. 
mislim ovdje baš u vijećnici. Ići će sutra, prekosutra poziv sredstvima javnog informiranja, putem 
gradskog radija, portala, itd. informacija za javnost da se odazovu edukaciji. Paralelno bi trebali ići i 
letci koji su u izradi, gdje će u letcima biti na neki način biti obrađena tema otpada i načini njegovog 
odvajanja, odnosno sortiranja. Kroz prvu polovinu slijedeće godine planiramo još četiri edukacije 
stanovništva. Planirane su edukacije kroz vrtićke skupine i kroz školu i planirana je jedna edukacija koja 
će biti specifično za one koji se bave ugostiteljskom djelatnošću, odnosno prodajom hrane i pića, 
odnosno ugostitelji. S obzirom da oni ajmo tako reći pogotovo u turističkoj sezoni proizvode velike 
količine otpada. I paralelno će ići objave putem medija. Razmišljali smo da li već krenuti u ovoj godini 
ili s obzirom na ovo adventsko vrijeme i svjetsko prvenstvo u nogometu, ali eto jednu ćemo krenut u 
ovoj godini pa ćemo ovo ostalo kroz prvi 4-5 mjeseci iduće godine svakako do sezone. A drugo pitanje 
što ste pitali za samo odlaganje otpada pored spremnika, ja nemam tu nekakav odgovor, to je ono što 
smo zadnji put rekli pokušati educirati stanovništvo. I na neki način da svi ovdje apeliramo na to 
odvajanje inače kad ste se već dotakli te teme, ja Vam mogu reći podatak, ne znam da li vas zanima ali 
da se kroz 10 i 11 mjesec sa područja Trogira na deponiji odložilo 20% manje miješanog komunalnog 
otpada nego 10 i 11 mjesec prošle godine. očigledno postoji određena skupina građana koji su spremni 
na odvajanje i da tako kažem poštivanje zakona i propisa. Također u reciklažno dvorište je bilo odloženo 
20% veće odlaganje po različitim skupina otpada.  Isto tako kao šta su papir, plastika i druge vrste otpada 
15% , 20% veće količine odvajanja. Znači postoji određeni broj ljudi koji odvaja, koji odlaže miješani 
otpad na propisani način, a postoje i određena skupina ljudi koja još nije prihvatila. Nadajmo se da će i 
oni prihvatiti ovaj način.  
 
Gradonačelnik Ante Bilić: prvo bih se nadovezao na ovo što je direktor rekao, mislim da je čak dojam 
gori, jer evo ovi podaci da smo 20% manje odložili na deponiji su iznenađujuće dobri. Mi smo bili dali 
taj zadatak da nakon jedno godine dana da se smanji odvajanje na deponiji. Tako da bih ja pohvalio sve 
građane koji su prihvatili ovaj način odvajanja otpada i time smanjuju onečišćenje okoliša. Svakako je 
bitna edukacija i da ćemo u idućoj godini napraviti i jednu medijsku kampanju na tu temu. I evo bravo 
svima koji odvajaju otpad i koji smanjuju količine miješanog otpada. Što se tiče pitanja o divljim 
svinjama na Drveniku Velikome. Imamo već tu informaciju, kontaktirali smo i lovačku udrugu i 
županiju. Htio bih podsjetiti da smo prije dvije godine pokušali i bio je prijedlog od županije raspisana 
koncesija i naša lovačka udruga se javila na natječaj da se tamo uspostavi lovno područje. Upravo iz 



ovih razloga, pa je onda bila pobuna mještana da ne žele lovce, lovište da nema čagljeva ni divljih svinja. 
Sad odjednom opet toga ima. Tako da nekad ipak treba poslušati struku, ne raditi bunu  kad se javila 
naša trogirska lovačka udruga, koja sigurno tamo ne bi radila nered. Tako da ćemo ipak trebati otići 
prema tome da se uspostavi lovno područje, jer nije to baš bez razloga.   
 
Vijećnik Anto Bilić: Bog Vam dao zdravlja i sreće svima. Imam dva pitanja. Pošto Siniša, ima vodene 
kozice, pazi ti to stariji čovjek dobio vodene kozice. Strašno. Jedino ako u međuvremenu, ma pitat ću ja 
njega. Ma neću, neka, šalim se.Za direktora holdinga na prošlom vijeću smo najviše pitanja je bilo u 
vezi odlaganja smeća, bla..bla..bla…  sama pohvala bio sam i zamolio bih sve vijećnike da  svi dođu na 
reciklažno dvorište od Grada Trogira, ko nije bio neka digne ruku , neka ide. Bio sam super je odrađeno, 
super je iskoristivost, može se doći sa autom, staviti, baciti, spremiti. Ovih 20% kojih sad imamo rezultat 
ja se nadam da će za godinu dana biti 40%, samo da na ovakav način. Ja sad ovim putem pozivam naše 
sugrađane da odu obavezno odu na reciklažno dvorište i vide, i ako nemaju što baciti neka odu vidjet. 
Pitanje jesmo li što pametniji što se tiče Mastrinke i Arbanije za odvoz smeća? Jesmo li tu, znamo pričali 
smo, razgovarali, spominjali i  i četiri puta četiri , da li imamo neke naznake . Smatram da je ovaj sad 
period, drugi, treći, četvrti, peti mjesec bi bio idealan za neko rješenje. Najgore će biti rješenje napuni 
kantu, prošli tjedan sam bio kod ljudi koji su me malo pozvali , eto znate kako je, iziđete u susret oni se 
izjadaju i tako to sad znam kako je don Vinku kad mu se ljudi ispovijedaju, da spuste kantu do dna ceste 
To su stvari koje... Mi bi trebali kao Grad i kao Holding kao komunalno poduzeće riješiti. Na kakav 
način, imamo li neku kombinaciju. Drugo pitanje je čisto onako ponukano ovim nekim stvarima  unutar 
onaj, evo ovaj naš tu susjed je završio ne transparentno sa vođenjem kartica grada. Je li se ima podatak 
koliko se troši na kartice grada, koliko preko nje prođe novaca? Nije ništa da ja sad ono govorim, ništa… 
ali čisto me zanima, koliki su to iznosi, ja ne vjerujem da ja to imam ovdje u ovim papirima. Evo motiraju 
glavom, ima znači. A ima je li, eE onda te čekam ovdje. Ništa ne treba ovo drugo pitanje, dočekat ćemo 
kolegicu za to pitanje.  
 
Direktor Trogir holdinga Danijel Kukoč:  što se tiče Mastrinke i Arbanije, ja sam u poslovni i 
financijski plan za 2023. godinu predvidio i osigurao sredstva za nabavku vozila ovog što ste spominjali 
na četiri puta četiri je pogon i planiram u prvom mjesecu raspisati javnu nabavu za leasing kojim bi se 
financirala sredstva nabavke. Međutim kao što sam i ranije s obzirom na specifičnost da se nadogradnja 
radi na obično vozilo, četiri puta četiri se proizvodi u posebnoj tvornici. Rok isporuke je prema 
informacijama koje ja imam od 12 do 15 mjeseci. Dakle nama je plan da u 2024. godini imamo sigurno, 
a sad da li će od 01.01. , 01.03. ili 01.05. ne mogu ja to obećati, jer ovisimo o nabavi vozila.  Osiguramo 
na području Mastrinke i Arbanije podjelu kanti i prikupljanjem sa tim vozilom četiri puta četiri. A tu 
moram sebe na neki način ograditi pod dva pitanja. Prvo pitanje je radne snage, koju ćemo svakako 
morati zaposliti radi toga , jer nije isto ide li kamion  koji kupi moloke i tu je dovoljan vozač i radnik, a 
ovdje trebati veći broj ljudi. I druga stvar što danas ipak na tom području ima i dosta stambenih zgrada 
, a ne možemo kalkulirati sa malo ćemo moloke, malo ćemo kante. Dakle moramo i na neki način i na 
tom području gdje ima dosta stambenih zgrada, razmisliti kako će oni reagirati da ćemo im podijeliti 
kante. Jer iz ovog iskustva takvog kratkog vidim da i po gradu gdje su stambene zgrade , koje su nove, 
i koje se non stop grade , a moloci im nisu tako blizu , ne reagiraju baš pozitivno na to da će dobiti kante. 
Tako da tu opet ima neka vaga, ali evo ovo dakle planiramo kroz 2023 i 2024. uvesti taj sustav na 
Mastrinci putem kanti.  
 
Gradonačelnik Ante Bilić: Drugo pitanje se ako sam dobro shvatio odnosilo na troškove reprezentacije 
koje Grad ima. Mislim da je trošak u proračunu jedno 100.000 kn , ali tu ulazi i Dan Grada i troškovi 
domjenka, i ova voda koja se pije, pokloni koje nosimo,službenih ručkova koje imamo evo možemo 
izvući točan podatak, ali pretpostavljam da vas zanimaju najviše službeni ručkovi. Možemo to dostaviti, 
ali nema toga puno. Naravno kad dođe neka delegacija, kad dođe ministar, kad dođe poslovni partner, 
grad prijatelj, da se odvede na ručka, nije to po meni sporno. Naravno da u tome ne treba pretjerivati, 
ali ne treba biti ni populist, pa govorit da toga ne treba biti ništa.  
 
Vijećnik Ivan Tironi: izgleda da su ovi ljudi iz Arbanije poprilično aktivni. Znači ljude zanima u 
Arbaniju je napravljen parking bicikli. Izgleda da je to stavljeno na neprimjeren način. Na način da kad 
su vjerski obredi, vjernici nemaju gdje parkirati aute i tako to. Ja ne znam kako je, međutim mislim da 



ondje ima dovoljno mjesta da se može udovoljiti i jednima i drugima. Neka se malo vidi pa ako se može 
nešto da se popravi, neka se popravi. A kad ljudima smeta mora se na neki način reagirati. Drugo pitanje 
su plaće? Sad mene zanima recimo, prije cirka četiri mjeseca na dnevnom redu je ovdje bio iznos plaća 
u gradskoj upravi. I koliko se ja onda sjećam mislim da je to bio opravdan zahtjev i mislim da nitko nije 
bio protiv toga. Neki su bili suzdržani, ali ne zato šta su bili protiv toga, nego su bili suzdržani iz razloga 
jer nisu pogledali tu odluku, pa samim time ne mogu dignit ruku zatvorenih očiju i to je to. Ali mislim 
da je to uredu, jer u odnosu na ono što se dešava u svijetu i našoj državi normalno je da su plaće išle 
prema gori. Moje osobno mišljenje je da se moglo i još više dignit, možda bi bilo i poželjnije više. 
Međutim mi smo onda, govorili da ne ispadne, ono u stilu ja sam sebe riješio, sad boli me briga za druge. 
Mi smo spominjali da osim Grada, da bi se trebalo obratiti pažnja i na vrtiće i na sveučilište, na muzej, 
na holding. Sad me direktor asocirao da treba radnika, normalno kolike su plaće male, nema ništa od 
toga. Znači razgovarali smo o tome da osim gradske uprave i ostale firme u Trogiru koji ili na ovakav 
ili onakav način, a ne možemo reć da grad nema veze sa njima, da bi se trebalo promislit, vidit i 
eventualno sagledat primanja ljudi i u ostalim dijelovima gradskih firmi ili na ovaki ili onaki način i da 
li se nešto napravilo. Opet kažem, da ne ispadne ono riješija sam sebe pa boli me brige za druge. 
 
Gradonačelnik Ante Bilić:Šta se tiče ovog prvog pitanja za parking za bicikle. Možda je zauzelo jedno 
ili dva parkirna mjesta. Evo tu je Dijana pa može nadopunit odgovor, a možemo vidjeti i o čemu se radi. 
Znači, Dijana Bojić, zamjenica pročelnika Meštrovića, koji je bolestan pa nije moga doći, koja je i vodila 
baš ovaj projekt. Šta se tiče samih plaća, mi smo tad uskladili i plaće u gradskoj upravi i u svim 
ustanovama koje direktno primaju ajmo reći iz proračuna. Znači i Muzej i Gradska knjižnica i vatrogasci 
i vrtić. Vrtić i vatrogasci su dodatno vezani i na plaće državnih službenika tako da njima rastu plaće i 
sad će im plaće narast 6% , plus 2% od 1.4. s tim da mi u gradu planiramo to pratit jer smatramo da ako 
raste u državnoj upravi, da je u redu da se prati sa plaćama i u gradskoj upravi. Znači, predvidili smo ja 
mislim 5% od 01.01. povećanje same osnovice. Podignuti ćemo i neoporezivi dodatak koji primaju za 
topli obrok sa 300 na 500 kuna. A kad vidimo koliko troškovi rastu. Znači, ostaje tu još Holding. Evo 
tu je direktor pa može i dopunit odgovor. Ono šta znam, jer smo imali prošli tjedan nadzorni odbor, da 
je u poslovnom planu predviđeno isto 5% od 01.01. dizanje osnovice. Ne znam je li i nakon sezone 
dodatno još. Isto su uveli dodatak za topli obrok. Naravno, treba stvorit preduvjete da se može ić u 
dizanje plaća. Dosadašnji pokazatelji poslovanja Holdinga za ovu godinu su dobri. Firma bi trebala 
završit u najmanju ruku bez gubitka, odnosno na nuli, možda još uz neku sitnu  dobit. Tako, da svakako 
nam je cilj da materijalna prava svih radnika u sustavu grada se ojača. Podigli smo ovu godinu i 
božićnice koje su lani bile 1000, sad će ove godine bit 1500 kuna isplaćene svima jednako, i vrtićima i 
muzejima i koji primaju iz toga. Svakako nam je cilj pokušat zaštiti sve djelatnike grada od ove inflacije 
koja nas pogađa. Evo i u proračunu smo predvidili povećanja. Može nas eventualno još direktor dopunit 
koji je plan za iduću godinu u holdingu.  
 
Direktor Trogir Holdinga Danijel Kukoč: Znači, sami znate ja kad sam preuzeo dužnost prošla 
poslovna godina, holding je poslova sa 500 000 kuna gubitka. U 5. mjesecu kad sam ja došao je isto 
tako bio gubitak 500 000 kuna. Kako je gradonačelnik rekao, ja isto pretpostavljam da ćemo poslovnu 
godinu završit sa dobitkom. Dakle, na 31.10. je bio dobitak. I ovaj, kako mi je šefica računovodstva 
rekla, prvi put u povijesti holdinga da smo 31.10. mogli podmiriti sve svoje obveze. Dakle, sredstva na 
računu su bila dovoljna za podmirit sve svoje obveze. Doveli smo istodobno i smanjenje kapitala. 
Provedeno je u Trgovačkom sudu. Znači nemamo više tih prenesenih gubitaka. Idemo prema tome da 
holding, ono što se kaže, posluje na pozitivnoj nuli. Komunalno poduzeće ne mora ostvarivat neke velike 
dobiti, ali ne valja ni da posluje sa gubitkom. To sve generira da se može ulagat, dakle, u dugotrajnu 
imovinu, a i da se može osigurat radnicima bolje uvjete. Dakle, mi smo od 01.10. uveli naknadu za 
prehranu. Povećali smo naknadu za prijevoz, napravili smo novu sistematizaciju novih radnih mjesta, 
donijeli smo novi pravilnik o radu, od 01.01. ide povećanje osnovice. Financijskim planom je 
predviđeno povećanje dodatno od 01.07. ili od 01.08. sljedeće godine, zavisi o poslovnim rezultatima. 
Dakle, mislimo da u tom smjeru idemo koliko možemo. Financijskim planom je predviđeno povećanje 
plaća u narednoj godini i kroz osnovicu i koeficijente. A ovo šta sam reka, povećanje i ovih neoporezivih 
stavki kroz naknadu za prehranu, naknadu za prijevoz, nagrade radnicima, uskrsnice, božićnice i tako 
dalje.  
 



 
 
Nakon sata vijećničkih pitanja prelazi se na predloženi dnevni red na koje  nisu zaprimljene primjedbe 
pa se smatra usvojenim i glasi : 
                                                     Dnevni red   
 
-Zapisnik sa 10.sjednice Gradskog vijeća Grada Trogira 
 
1) Prijedlog Proračuna Grada Trogira za 2023. godinu i Projekcije za 2024. i 2025.godinu: 
a) Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture Grada Trogira za 2023. godinu 
b) Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Trogira za 2023. 
godinu 
c) Prijedlog Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i razvoju školstva Grada 
Trogira za 2023. godinu 
d) Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Trogira za 2023. godinu 
e) Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i ostalih društvenih djelatnosti 
Grada Trogira za 2023. godinu 
f) Prijedlog Programa javnih potreba u sportu i tehničkoj kulturi Grada Trogira za 2023. 
godinu 
g) Prijedlog Programa razvoja turizma na području Grada Trogira za 2023. godinu 
h) Prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti stanice Hrvatske gorske 
službe spašavanja na području Grada Trogira za 2023. godinu 
i) Prijedlog Programa javnih potreba u protupožarnoj i civilnoj zaštiti Grada Trogira za 
2023. godinu 
2) Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Trogira za 2023.g. 
3) Prijedlog Odluke o pristupanju Grada Trogira Sporazumu gradonačelnika za klimu i 
energiju  
 
4) Prijedlog Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj 
uporabi-javne zelene površine 
5) Prijedlog Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj 
uporabi-trg  
6) Prijedlog Odluke o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja poslovne 
zone POS 3 (UPU 10) 
7) Prijedlog Programa rada Savjeta mladih Grada Trogira sa financijskim planom za 
2023.godinu  
8) Prijedlog Godišnje analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Trogira u 
2022. godini 
9) Prijedlog Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Trogira s 
financijskim učincima za trogodišnje razdoblje 
 
 
Zapisnik  
- Na Zapisnik sa 10. (desete) sjednice Gradskog vijeća Grada Trogira održane 24. listopada 2022. 
godine nije bilo primjedbi te se isti smatra usvojenim.  
 
Ad./1.  Prijedlog Proračuna Grada Trogira za 2023. godinu i Projekcije za 2024. i 
2025.godinu: 
a) Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture Grada Trogira za 2023. 
godinu 
b) Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Trogira za 
2023. godinu 
c) Prijedlog Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i razvoju školstva 
Grada Trogira za 2023. godinu 



d) Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Trogira za 2023. godinu 
e) Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i ostalih društvenih 
djelatnosti Grada Trogira za 2023. godinu 
f) Prijedlog Programa javnih potreba u sportu i tehničkoj kulturi Grada Trogira za 
2023. godinu 
g) Prijedlog Programa razvoja turizma na području Grada Trogira za 2023. godinu 
h) Prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti stanice Hrvatske 
gorske službe spašavanja na području Grada Trogira za 2023. godinu 
i) Prijedlog Programa javnih potreba u protupožarnoj i civilnoj zaštiti Grada 
Trogira za 2023. godinu 
 
Zamjenica pročelnika Marina Geić  uvodno obrazlaže prijedlog, a u sklopu iste točke daje usmeno 
obrazloženje i za točku 2. dnevnog reda..  
Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim navodi da je po podnesenom prijedlogu Odluke zaprimljen 
amandman od vijećnika Ivana Šustića, te je pozvao predlagatelja amandmana da obrazloži svoj 
amandman. Gradonačelnik Ante Bilić se očitovao da prihvaća predloženi amandman, te je isti postao 
sastavni dio konačnog prijedloga akta o kojem se odlučuje. Nakon navedenog otvara se rasprava te u 
njoj sudjeluju gradonačelnik Ante Bilić, vijećnici Mateo Šćurla, Tonći Barada, Ivan Šustić, Ivan 
Tironi,Nives Karanušić i  privremena pročelnica Ruža Kovačević Bilić.  S obzirom da više nije bilo 
prijavljenih za raspravu ista se zatvara i daje na glasanje Proračun Grada Trogira za 2023. godinu i 
Projekcije za 2024. i 2025.godinu te je usvojeno sa 10  “ZA“ ,  3  „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANI“. 
 
Sjednici je nazočno 14 vijećnika. 
 
 
Ad/2.Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Trogira za 2023.g. 
 
Zamjenica pročelnika Marina Geić je obrazložila prijedlog ove točke dnevnog reda u sklopu 
obrazloženja za točku 1. i s obzirom da   nije bilo prijavljenih za raspravu ista se zatvara i  daje na 
glasanje  Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Trogira za 2023.g. te je usvojeno sa 10  “ZA“ ,  3 
„PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANI“. 
 
Ad/3.  Prijedlog Odluke o pristupanju Grada Trogira Sporazumu gradonačelnika za klimu i 
energiju  
 
Zamjenica pročelnika Dijana Bojić uvodno obrazlaže prijedlog. Otvara se rasprava te u njoj sudjeluju 
vijećnik Ivan Šustić i  gradonačelnik Ante Bilić. S obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu ista 
se zatvara i daje na glasanje  Odluka o pristupanju Grada Trogira Sporazumu gradonačelnika za klimu i 
energiju te je usvojena jednoglasno  sa 14  “ZA“ .  
 
Ad/4. Prijedlog Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj 
uporabi-javne zelene površine 
 
Zamjenica pročelnika Dijana Bojić uvodno obrazlaže prijedlog. Otvara se rasprava te u njoj sudjeluju 
vijećnici Mateo Šćurla i Ivan Šustić, gradonačelnik Ante Bilić  i zamjenica pročelnika Dijana Bojić . S 
obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu ista se zatvara i daje na glasanje Odluka o proglašenju 
komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi-javne zelene površine te je usvojeno sa 11  
“ZA“ i  3  „SUZDRŽANA“. 
 
Ad/5. Prijedlog Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi-
trg 
 
Zamjenica pročelnika Dijana Bojić uvodno obrazlaže prijedlog. Otvara se rasprava  s obzirom da nije 
bilo prijavljenih za raspravu ista se zatvara te se daje na glasanje Odluka o proglašenju komunalne 



infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi-trg te je usvojeno sa jednoglasno  sa 14“ZA“ . 
 
Ad/6. Prijedlog Odluke o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja poslovne 
zone POS 3 (UPU 10) 
 
Privremena pročelnica Sanja Alajbeg uvodno obrazlaže prijedlog. Otvara se rasprava te u njoj sudjeluju 
vijećnik Ivan Tironi, privremena pročelnica Sanja Alajbeg i  Gradonačelnik Ante Bilić.  
S obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu ista se zatvara i daje na glasanje Odluke o donošenju 
Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja poslovne zone POS 3 (UPU 10) te je usvojeno sa 
11“ZA“ i  3 „SUZDRŽANA“. 
 
Ad/7. Prijedlog Programa rada Savjeta mladih Grada Trogira sa financijskim planom za 
2023.godinu 
 
Predsjednica Savjeta Mladih Grada Trogira Dora Maravić uvodno obrazlaže prijedlog. Otvara se 
rasprava te u njoj sudjeluju vijećnik Ivan Šustić, privremeni pročelnik Dujo Odžak i vijećnik  Mateo 
Šćurla. S obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu ista se zatvara i daje na glasanje Programa 
rada Savjeta mladih Grada Trogira sa financijskim planom za 2023.godinu te je usvojeno  jednoglasno 
sa 14 „ZA“ . 
 
Ad/8.Prijedlog Godišnje analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Trogira u 2022. 
godini 
 
Privremena pročelnica Ruža Kovačević Bilić  uvodno obrazlaže prijedlog. Otvara se rasprava  s obzirom 
da nije bilo prijavljenih za raspravu ista se zatvara te se daje na glasanje Godišnja analiza stanja sustava 
civilne zaštite na području Grada Trogira u 2022. godini te je usvojeno  jednoglasno sa 14“ZA“ . 
 
Ad/9. Prijedlog Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Trogira s 
financijskim učincima za trogodišnje razdoblje 
 
Privremena pročelnica Ruža Kovačević Bilić  uvodno obrazlaže prijedlog. Otvara se rasprava  međutim 
s obzirom da nije bilo prijavljenih za raspravu ista se zatvara te se daje na glasanje Godišnji plan razvoja 
sustava civilne zaštite na području Grada Trogira s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje te je 
usvojeno sa jednoglasno sa 14“ZA“ . 
 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim zaključuje 11. sjednicu Gradskog vijeća u 15:30 sati. 
 
 
Zapisnik vodila:      
Ivana Sorić                                                                         
 

                                                                               Predsjednik Gradskog vijeća   
                                                                                    Toni Zulim  


